

《单词百科:semblable是什么意思?semblable怎么发音?semblable的解释和用法》

英语单词semblable是什么意思?semblable怎么读?semblable怎么发音?简答网为您整理了semblable的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



semblable怎么读

semblable的读音:['seɪbl̩ bəl]

semblable的意思

- 1、adj.相似的，外表（上）的；
- 2、n.相似，类似；

semblable的双语例句

- 1、The velocity and stress were semblable very much The relative error of the maximal

pressure was less than 0.121 percent. pressure;

这两种计算方案所得到的速度和压力分布非常相似，压力的最高相对计算误差不超过1.21‰；

2、After referring to present methods of traffic assignment, the paper analyzes the system of road traffic in detail and compares the system of road traffic with circuit about semblable character. At last the method of traffic assignment based on circuit theoretics is put forward.

在参阅已有交通分配方法的基础上，对道路交通系统进行了较详细的分析，然后将道路交通系统与电路进行了相似性比较，最后提出了基于电路理论的交通分配方法。

3、The algorithm deleted semblable frames of speech signals which got after LPCC algorithm and MEL cepstrum transformation.

该方法舍弃LPCC方法，Mel倒谱方法后所得到的语音信号中类似的帧，从而有效的解决了语音的特征冗余。

4、Biped walking robot has some semblable walking characters as human walking, which is the strong adaptability to surrounding.

两足步行机器人具有类似于人类步行的特点，对环境有较好的适应性。

5、The effects of pollutants on fish are similar to that of mammalian (including human being) due to the semblable physiological structure.

鱼类与哺乳动物（包括人）生理构造相似，大多数污染物对鱼类和人类机体产生类似影响。

6、By creating the set of port, segment of slit images, image conversion and calculating the anastomose, a slit image will be projected to it ' s semblable slit image to calculate the anastomose to affirm similarity.

通过狭缝图像段的端点集生成、狭缝图像分段、图像变换、吻合度计算，将一幅狭缝图像投影到其相似狭缝图像上，计算它们的吻合度来衡量匹配效果，确认相似程度。

7、KIT immunohistochemistry can identify ICC specifically. ICC-like cells which are KIT immunostaining positive and have the semblable morphology with ICC have been found in the guinea pig and human bladder. They were thought the good candidate for bladder pacemaker cells.

采用ICC特异鉴定方法——KIT免疫组织化学染色，KIT阳性、形态与胃肠道ICC相似

的ICC样细胞被证实存在于豚鼠和人的膀胱，且推测其可能就是膀胱的起搏细胞。

以上是简答网为您整理的semblable怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于semblable

的用法、semblable的释义、

semblable的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/semblable>

